

Applicant Name: _____

Customer Number: _____

For Amendment:

I would like to amend my:

Beneficiary Account Number: Funding Account Number: **For Cancellation:**Themaar Account Number:

Reason for cancellation: _____

Declaration:

In In case of Amendment, I, the undersigned, hereby confirm the information I have provided above is correct.

In case of cancellation, I, the undersigned, hereby agree to the following terms and conditions:

- Customers who wish to prematurely exit from Themaar Savings Plan before completing one year of depositing shall pay a charge of 5 OMR and shall not receive any interest.
- Customers who wish to prematurely exit from the Savings Plan after the completion of one year of depositing shall pay a charge of 3 OMR and interest cost will be revised based on actual tenor less %1 penal interest.

Applicant signature: Date(DD MM YYYY): **Bank's use:**

Reviewed by: _____

Staff Number: _____

Approved by: _____ Date(DD MM YYYY): Signature Verification: _____ Date(DD MM YYYY):

إسم مقدم الطلب:

رقم الزبون:

للتعديل

رقم حساب المستفيد:

رقم حساب التمويل:

للإلغاء

رقم حساب ثمار:

سبب الإلغاء:

إقرار:

في حالة التعديل، أقر أنا الموقع أدناه بصحة المعلومات التي زودتها أعلاه.

في حالة إلغاء الخطة، أقر أنا الموقع أدناه بموافقتي على البنود التالية:

أ. الزبائن الراغبين في الخروج من خطة التوفير ثمار مبكراً و قبل إتمام عام واحد من الإيداعات سيدفعون رسوم الإغلاق التي تبلغ ٥.٤ر.ع، و سيستلموا مبلغ الوديعة المتراكمة من دون أي فوائد.

ب. الزبائن الراغبين في الخروج من خطة التوفير ثمار مبكراً بعد إتمام عام واحد من الإيداعات سيدفعون رسوم الإغلاق التي تبلغ ٣ ر.ع، و سيستلموا مبلغ الوديعة المتراكمة بالإضافة إلى مراجعة سعر الفائدة على أساس المدة الفعلية بأقل من ١٪.

التاريخ (DD MM YYYY):

توقيع مقدم الطلب:

لإستخدام البنك فقط:

تمت مراجعته من قبل:

رقم الموظف:

أعتمد من قبل : التاريخ (DD MM YYYY):

التأكد من التوقيع: التاريخ (DD MM YYYY):